
 

 Z Á P I S 

z jednání zastupitelstva obce (ZO) Horní Čermná ze dne 17.06.2013 

Přítomni: dle prezenční listiny přítomno 10 zastupitelů,  
                nepřítomen Bohuslav Dušek, Ing. Petr Šilar, Josef Kittner, Jiří Marek, Luboš Marek   
                omluven: Bohuslav Dušek a Ing. Petr Šilar , Josef Kittner, Jiří Marek, Luboš Marek   
                 
 
1. Zahájení 
Jednání zahájila v 19 hodin starostka obce, přivítala všechny přítomné. Konstatovala, že 
zastupitelstvo bylo řádně svoláno v souladu s ust. § 93 zákona o obcích. Dále uvedla, že je 
přítomno 10 členů zastupitelstva a  je tedy usnášeníschopné. 
 
Starostka navrhla ověřovatele zápisu Martina Balcara a Radka Šilara  a do komise 
pro usnesení navrhla Eugenií Dřímalovou a Ladislava Marka. Starostka dala hlasovat o 
 ověřovatelích zápisu a komisi pro usnesení. 
Výsledek hlasování (ověřovatelé zápisu): 9 pro, nikdo proti, 1 se zdržel 
Výsledek hlasování (komise pro usnesení): 8 pro, nikdo proti, 2 se zdrželi  
 
Zapisovatelkou byla jmenována Iveta Pešková.   
 
Pro dnešní jednání zastupitelstva starostka navrhla tento program:  
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti rady, kontrola usnesení, informace starostky 
3. Finanční záležitosti 
4. Majetkové záležitosti 
5. Různé   
6. Diskuse 
7. Závěr 
 
Starostka dala hlasovat o programu : 
Výsledek hlasování: 10 - 0 – 0 
 
2. Zpráva o činnosti rady, kontrola usnesení 
Starostka přednesla usnesení rady z 20.05. , 29.5. a 12.6.2013.  
Dále pak podrobně informovala k jednotlivým bodům  z těchto usnesení rad obce: 
K bodu č. 7  z usnesení  rady obce ze dne 29.5.2013 informovala, že už běží  sice uplná 
uzavírka silnice a práce na silnici jdou pomaleji než se předpokládalo.,ale je to z důvodu 
výstavby opěrné zdi u dřevotvaru. Stavební dozor se za tuto věc omluvil.  
K bodu č.1 z usnesení z rady obce ze dne 12.6.2013 informovala, že byla podána žádost na 
Krajském úřadě v Pardubicích o vyhlášení veřejné sbírky, obci zasažené povodněmi a 
v současné době se čeká schválení. Sbírka bude probíhat do konce července , kasičky na 
výběr budou také v obou prodejkách Konzumu.Výtěžek bude  zaslán obci Dolní Beřkovice, 
která byla zasažena povodněmi a k bodu č. 10. Dotační program na Dětský klub v čp. 94 – 
Horní Čermná sdělila, že na realizaci bude vyhlášeno výběrové řízení a školní družina po 
dobu této realizace bude ve škole . 
Dotaz Eugenie Dřímalové ,zda bude školní družina stále ve škole tak starostka odpověděla, že 
ne, ale výhledově bude družina umístěna v čp. 94 u čtenářského klubu /knihovny/.Po realizaci  
se tak celá knihovna přestěhuje z Obecního úřadu   do čp. 94 do přízemí. 



  
 
 
 
 
Usnesení z minulého zastupitelstva obce přijatá na jednání dne 13.5.2013 jsme si nedali žádné 
úkoly. 
 
 
3/ Finanční záležitosti – 
3.1 Schválení rozpočtové změny č.3  / 2013  -viz.příloha 
Michael Mikula měl dotaz k návrhu rozpočtové změny a Pavel Suldovský podrobně vysvětlil: 
na straně příjmů beze změny na straně výdajů posílení cestovního ruchu na 39.000,-Kč , 
na opravy cest by mělo pokrýt 900.000,- Kč , na projekt Dětský klub – 310.000,- Kč., na 
bezbarierový vstup  posílení na 140.000 ,- Kč ubráno z kapitoly komunálních služeb a ubráno 
z kapitoly zeleně. 
 
Zastupitelstvo obce Horní Čermná  schvaluje rozpočtovou změnu obce na rok 2013. 
Výsledek hlasování: 10 : 0 : 0 
Ještě se dotazoval Michael Mikula jestli je počítáno z rozpočtu na chodníky u Lva  ke škole. 
Pavel Suldovský odpověděl , že se jedná o stavební separátní dílo, je vypracovaná studie, ale 
počítáno s tím není. Teď se opravuje jen povrch silnice. 
Dále se dotazoval ,proč frézing ze silnice nebyl použit na opravy místních komunikací. 
Starostka odpověděla, že frézing patří majiteli stavby což je Správa a údržba silnic 
Pardubického kraje a ta si podle svého uvážení s tím nakládá. 
Dále se pak dotazoval, jestli je v současné době nutná oprava družiny čp.94 .Pavel Suldovský 
odpověděl, že ano. Budova je v kritickém stavu. Dále vysvětlil pořadí priorit, které jsou 
z hlediska investic podporovány. 1/ sokolovna , 2/ oprava místních komunikací 3/ družina , 
 4/ základní škola a mateřská škola 5/ oprava hřbitova.  
Tomáš Dušek měl dotaz na pozemek  ppč.1527 na Mariánské hoře ohledně výkupu pozemku 
od paní Jansové a Pavel Suldovský podrobně vysvětlil. 
Eugenie Dřímalová měla připomínku ohledně revitalizace hřbitova ,že by bylo vhodné toto 
místo také dát do pořádku. 
 3.2 Schválení závěrečného účtu obce Horní Čermná za rok 2012. 
Zastupitelstvo obce Horní Čermná schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce 
za rok 2012 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2012 a dává souhlas 

s celoročním hospodařením bez výhrad. – viz. příloha 
Výsledek hlasování: 10 : 0 : 0 
 
4. Majetkové záležitosti  
4.1 Schválení nákupu ppč. 1527 ve zjednodušené evidenci v kú Horní Čermná od Zdenky 
Jansové. 

Zastupitelstvo obce Horní Čermná  schvaluje nákup nákup pozemku – parcely ve 
zjednodušené evidenci  č. 1527 původ Pozemkový katastr (PK) v k.ú. Horní Čermná od 
Zdenky Jansové. 
 Výsledek hlasování: 10 : 0 : 0 



                        
                                             
                       5. Různé –  
                       5.1 Schválení  :  
                            a/ Stanov Komunálních služeb Čermná a.s. 
                           Výsledek hlasování: 10 : 0 : 0  
                            b /jediného člena představenstva Komunálních služeb Čermná a.s. – Hanu Motlovou  
                           Výsledek hlasování: 9 : 0 : 1 
 
 
                     c/ členy dozorčí rady Komunálních služeb Čermná a.s.    - Martina Balcara, 
                                                                                                                       -  Michaela Mikulu  
                                                                                                                      -  Tomáše Duška                                                                  
                       
                        Zastupitelstvo obce Horní Čermná schvaluje : 
                         a/ Stanovy Komunálních služeb Čermná a.s. 
                            Výsledek hlasování: 10 : 0 : 0  
                        b /jediného člena představenstva Komunálních služeb Čermná a.s. – Hanu Motlovou  
                           Výsledek hlasování: 9 : 0 : 1 
                       c/ členy dozorčí rady Komunálních služeb Čermná a.s.    - Martina Balcara, 
                                                                                                                    -  Michaela Mikulu  
                                                                                                                    -  Tomáše Duška                                                         
                           Výsledek hlasování: 10 : 0 : 0  

 

5.2. Schválení jednoho člena zastupující za akcionáře na účast jednání valné hromady VAK 
       Jablonné nad Orlicí a.s. 
      Zastupitelstvo obce Horní Čermná schvaluje jednoho člena zastupující za akcionáře na  
      účast jednání valné hromady VAK Jablonné nad Orlicí a.s. starostku Hanu Motlovou. 
     Výsledek hlasování: 9 : 0 : 1 
 
5.3. Schválení projektu aplikace G-obec na serveru od firmy GPlus, s.r.o. Geodézie, GIS.- 
       Smlouva o dílo a o poskytování služeb č.28/2013. Poskytovatel se touto smlouvou 
        zavazuje, že bude pro objednavatele zajišťovat tyto služby: 
        - Zpracování a umístění projektu aplikace G-obec na serveru  
        - Bezchybný chod a funkčnost aplikace G-obec  
        - Zajištění kompability aplikace G-obec se všemi běžnými internetovými prohlížeči 
            * Internet Explorer, Firefox, Opera, Google Chrome 
        - Správa dat, zálohování a zabezpečení dat na serveru 
        - Technická podpora 
        - Předání mapových podkladů v digitální podobě na CD nosiči nebo jinak dohodnutou a 
          oboustranně dostupnou formou po vyžádání od objednatele do 14-dnů.     
        - Aktualizace základních mapových vrstev v projektu – pokud přijdou objednateli 
           jakákoli nová digitální data – geodetická zaměření, inž. sítě,  územní plán atd. 
           v digitální podobě  
       - Chod a správa dálkového přístupu do KN – WSDP 
       - Chod a správa mobilní aplikace GObec WS 
       - Zaškolení zaměstnanců a hot-line podpora 
     



 
    Dotazy na tento projekt měl Ladislav Marek a Michael Mikula a podrobné informace podal 
    Martin Balcar, který se účastnil předvedení tohoto projektu v rámci jednání RO dne     
    29.5.2013  
    Zastupitelstvo obce Horní Čermná schvaluje uzavření smlouvy o dílo a o poskytování 
   služeb č. 28/2013 s firmou GPlus s.r.o ze dne 16.5.2013 
   Výsledek hlasování: 9 : 0 : 1 
    
6. Diskuse 
V diskuzi se přihlásil o slovo Radek Šilar a dotazoval se , zda na pozemku v Sebranicích bude   
 napojena kanalizace, starostka odpověděla, že ve výhledu 5-7 let nebude. Majitelé těchto   
pozemků musejí řešit kanalizaci jinými způsoby. 
Dále se o slovo přihlásil pan Josef Šilar a ptal se zda kanalizace bude na Stežníků a starostka 
odpověděla , že v dohledné době nejsou na realizaci peníze, ale že by se tam nabízela možnost 
spádové kanalizace.  
Tomáš Dušek se dotazoval , jak dlouho bude uzavírka silnice a starostka odpověděla , že bude 
trvat do 22.7.2013. 
Lukáš Lešikar se ptal jestli, se už může začít s opravou elektroinstalace v KD Nepomuky. 
Pavel Suldovský odpověděl, že ať začnou, ale částku 100.000,- Kč s DPH, která je  
 vyčleněna nesmějí překročit. Jinak částka, která bude přes , bude k jejich tíži.  
 
 
7.Závěr  
Komise pro usnesení konstatovala , že o každém usnesení bylo řádně hlasováno jednotlivě 
v rámci projednání příslušného bodu. 

Starostka poděkovala všem přítomným za účast a jednání zastupitelstva ukončila  

ve 20.30  hod. 

 

 Zapsala: Iveta Pešková 

 

 

 

Ověřil: Martin Balcar 

     

           Radek Šilar 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


